



روضة وهبة تماري  
Wahbeh Tamari KG

الاعلان عن بدء الدوام وتسديد الاقساط المدرسية ورسم الخرائط لمجموعات تمهيدي  
للعام الدراسي 2024/2023

الرقم: ت.أ/ 162-2023  
التاريخ: 2023/08/02

حضرة أولياء الأمور المحترمين  
تحية وبعد،،،

ترحب أسرة الروضة بعودة أطفالكم متمنين لهم عامًا مليئًا بالمتعة والتعلم هذا ونحيطكم علما بأنه سيتم البدء من  
يوم

- السبت 2023/8/26 يوم مفتوح لإستقبال الأطفال برفقتكم حسب ساعات ستحدد وترسل لاحقًا.
  - الأثنين 2023/8/28 أجتتماع فردي مع مربيات الصف بدون الأطفال.
  - الثلاثاء 2023/8/29 سيبدأ الدوام التدريجي ولغاية يوم الخميس 2023/9/7 من الساعة 8:00 ولغاية الساعة 11:30. لا يوجد صف انتظار خلال هذه الفترة.
  - سيتم ارسال تعميم مفصل عن الدوام والساعات لاحقًا.
- نرجو من حضرتكم المبادرة لتسديد الأقساط المدرسية ورسم الخرائط للراغبين بالاشتراك بخدمة النقل ابتداءً من يوم السبت 2023/8/5 ولغاية يوم الإثنين 2023/8/21 يومياً من الساعة 9:00 - 12:30.

شاكرين لكم تعاونكم

مديرة الروضة  
زهية شداد/أبو خضر



روضة وهبة تماري  
Wahbeh Tamari KG

## KG2 Beginning of academic year 2023/2024, Tuition fees settlement and Map Drawing

No: 162-2023

Date: August 2, 2023

Dear Wahbeh Tamari KG parents,  
Greetings,

Wahbeh Tamari KG family welcomes you and your children back to the KG and wishes you a year filled with joy and learning. We would like to inform you that:

- Saturday August 26, 2023, Orientation Day. Timings will be sent on a later date.
- Monday August 28, 2023, Individual parents-teachers meeting without the children.
- Tuesday August 29, 2023, until Thursday Sept 7, 2023, Gradual Entry into kindergarten with short time attendance, from 08:00am until 11:30am.  
**NO Waiting Class during that period.**
- A circular with detailed hours and kindergarten guidelines will be sent to you soon.

We kindly ask you to pass by the Kindergarten administration to settle your children's tuition fees before August 21, 2023.

For those interested in school Bus Service please pass by the KG starting Saturday August 5, 2023 and no later than Monday August 21, 2023, between 09:00am and 12:30pm to draw your maps.

Thank you for your cooperation

Kindergarten Principal  
Zahia Shaddad/Abu Khader